
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 16. september 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål CB
Ministeren bedes redegøre for, hvilke initiativer han vil iværksætte for effektivt
at komme MRSA-bakterier til liv i dansk landbrug samt redegøre for, hvilke
konsekvenser måden, som Fødevarestyrelsen i årevis har håndteret centrale
ekspertanbefalinger for skiftende ministre og for Folketinget, har det haft for
indsatsen mod MRSA, jf. http://www.dr.dk/nyheder/indland/foedevarestyrel-
sen-fjernede-systematisk-anbefalinger-om-mrsa.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL), Christian
Poll (ALT) og Trine Torp (SF).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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